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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
Ing. Bobík: 
Chcel by som poprosiť alebo požiadať oddelenie výstavby o zorganizovanie jedného 
stretnutia  v rámci riešenia potenciálnych kolaudačných vád dodávateľom kanalizácie MČ 
Milhostov tak, aby sa toho jednania mohla zúčastniť minimálne pani Maženská prípadne aj 
všetci členovia výboru MČ Milhostov. Nejde len o šachty, ktoré boli niekde už spomínané, 
kde sú problémy a potenciálne možno aj  tie problémy boli spôsobené občanmi, ktorí možno 
nedodržali pri pripojení sa, ale ide aj o komunikácie, kde máme na niektorých miestach tie 
časti, ktoré boli vlastne počas toho vyfrézované a následne opravené. Niektoré časti sú už 2, 3, 
5 cm v rámci toho poškodené. Zaregistroval som pred dvoma týždňami, už kolegovia 
z GEPSTAVu opravovali aj umiestnenia myslím elektrických rozvodov k čerpacím staniciam, 
aj tam došlo k posunu. Len pripomeniem, samozrejme, že ide, samozrejme, že je to logické 
a navyše na to aj upozorňovali počas výstavby, že keďže niekde sa hutnia, ten výkop bol až 
3,5 m, tak samozrejme nie je možné tak v krátkej dobe, keďže odovzdať stavbu bolo treba 
podľa termínov a to vieme. Nie je možné zabezpečiť, aby počas zimy sa tie jednoducho 
výtlky neobjavili následne. Takže, už zima prešla a je vidieť nesúlady, niekde to vyzerá 
horšie, niekde lepšie. Každopádne je treba podľa mňa zorganizovať to stretnutie, nech sa 
jasne určí, čo je vada a ktorú opraví zhotoviteľ, čo nie je vada potom samozrejme, alebo teda 
bola spôsobená nesprávnym zaobchádzaním, tak to budeme musieť samozrejme zabezpečiť 
opravu z vlastných prostriedkov. Keďže pani Maženská je tu, tak predpokladám, že určite sa 
rada zúčastni. Tak, aby vedela potom aj občanov, ktorí sa dotazujú vždy, že kedy sa opraví 
jedno, kedy sa opraví druhé, aby mala informáciu, aby vedela potom tu informáciu posunúť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


